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Abstract (en)
The invention relates to an actively and/or passively working auxiliary device for sighting devices on the principle of a spirit level and/or of a
buoyancy body, having a passively and/or actively acting tilt sensor for use on sighting devices for the correction of the aim-related holding error
on instruments which require an aiming procedure for their operation. These are firing devices, the projectiles of which follow a ballistic trajectory
after being fired and the lateral target deviation of which is dependent on the vertical orientation of the barrel elevation. The device according to the
invention is integrated in the sighting device during the production of the instruments or can be adapted subsequently to existing sighting devices.
<IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine aktiv und oder passiv arbeitende Hilfsvorrichtung für Visiereinrichtungen nach dem Prinzip einer Wasserwaage und /
oder eines Auftriebskörpers, mit einem passiv und / oder aktiv wirkenden Neigungssensor zum Einsatz an Visiereinrichtungen zur Korrektur des
richtbedingten Haltefehlers an Geräten, die zu Ihrer Bedienung eines Zielvorganges bedürfen. Das sind Abschußvorrichtungen, deren Projektile
nach dem Abschuß eine ballistische Flugbahn durchlaufen und deren seitliche Zielablage von der vertikalen Ausrichtung der Rohrerhöhung
abhängig ist. Die erfindungsgemäße Vorrichtung kann bei der Herstellung der Geräte in die Visiereinrichtung integriert werden oder nachträglich auf
vorhandene Visiereinrichtungen adaptiert werden. <IMAGE>
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